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Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante 

konaného dňa 14. 06. 2017 
 

Prítomní:  
Predseda komisie:  Mgr. Peter Kolek 

Členovia komisie:  Janette Vargová , Mgr. Ladislav Maťašovský, Zsolt Takáč 

Ospravedlnení:                  Mgr. Ján Kolek, Rudolf Mézes, PaedDr. Peter Černý 

Ďalej boli prítomní- 

Hostia:                      Lucia Galambosová- zástupkyňa prednostu MsÚ, Mgr. Lívia Gešková - 

 vedúca oddelenia spoločenských služieb MsÚ  

Zapisovateľka komisie:  Eva Poláková 
 

Predseda komisie Mgr. Peter Kolek privítal všetkých na zasadnutí  a oboznámil ich s programom, 

ktorí prítomní členovia jednomyseľne schválili. 

 

Program:  
1) Informatívna správa o príprave Kroniky mesta za rok 2016. 

2) Priebežná informácia o príprave XXXIII. ročníka Galantských trhov. 

3) Vyhodnotenie činnosti komisie a aktivity členov za I. polrok 2017. 

4) Návrh plánu práce komisie na II. polrok 2017. 

5) Rôzne. 

 

1) Informatívna správa o príprave Kroniky mesta za rok 2016: 

Mgr. Kolek P. - uviedol, že v predošlých rokoch v tomto období komisia schvaľovala materiály 

Kroniky mesta, ktorú predkladal kronikár. Informoval, že  doterajší kronikár pán Pekarovič už 

nebude z časových dôvodov vykonávať túto prácu, ale je ochotný novému kronikárovi v začiatkoch 

poradiť. Bude potrebné nájsť niekoho, kto by pokračoval v spracovaní kroniky. 

Mgr. Gešková – oboznámila prítomných, že oddelenie spoločenských služieb zabezpečilo od 

jednotlivých organizácií a inštitúcií podkladový materiál do kroniky za rok 2016, tak ako 

v minulosti. Takýto materiál bol v predošlých rokoch najprv kronikárom spracovaný a následne po 

odsúhlasení komisie pani Marcinková  vykonala jej ručný zápis. Tento ručný zápis sa zväzuje po 

piatich rokoch, naposledy máme zviazané roky  2006-2010. Pani Marcinková ešte do konca júna 

spracuje ručný zápis kroniky za rok 2015 a potom tiež končí. Uviedla, že nový kronikár bude 

musieť dodržiavať právne normy platné pre písanie kroník, naša kronika doteraz bola síce veľmi 

pekná, ale neboli v nej dodržané všetky platné pokyny a zákony. 

Navrhla dve možnosti- nájsť niekoho, kto spracuje kroniku ako aj ďalšiu osobu, ktorá bude 

pokračovať v ručnom zápise kroniky, alebo je možné vyhotoviť zápis kroniky prostredníctvom 

počítača a vytlačiť ho (niektoré mestá túto metódu používajú) a k uvedenej alternatíve predložila aj 

možné typy písma. 

Mgr. Kolek P. – uviedol, že doba síce pokročila a kroniky sa vyhotovujú aj  v modernejšej forme, 

ale bude rád, ak sa nájde niekto, kto bude ochotný robiť ručný zápis kroniky mesta.  

Uznesenie komisie: 

Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala „Informatívnu 

správu o príprave Kroniky mesta za rok 2016“, berie ju na vedomie a odporúča: 

- aby mesto hľadalo kronikára a ak je to možné, ďalšiu osobu, ktorá bude vykonávať ručný 

zápis kroniky 

- v prípade, že sa nepodarí vyriešiť písanie kroniky v ručnej forme, osloviť niekoho, kto bude 

kroniku počítačovo spracovávať  

Zároveň žiada vedúcu oddelenia spoločenských služieb MsÚ Mgr. Geškovú, aby na 

septembrové zasadnutie komisie podala informáciu o výsledku, ďalej aby predložila zväzok 

kroniky mesta za roky 2011-2015 po jeho spracovaní k nahliadnutiu členom komisie. 
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2) Priebežná informácia o príprave XXXIII. ročníka Galantských trhov: 

Mgr. Kolek P. – opýtal sa, aká je obsadenosť stánkov, či je záujem predajcov na GT? 

p. Takáč – uviedol, že na základe  informácie z referátu obchodu a služieb je záujemcov oproti 

minulému roku neporovnateľne viac 

p. Galambosová – informovala, že pozvánky pre partnerské mestá  s návrhom alternatívneho 

programu sa budú zasielať v pondelok. Ďalej uviedla, že ubytovanie hostí sa zabezpečuje v Hoteli 

Galanta a Viktória. 

Mgr. Kolek P. – opýtal sa, či sa plánuje sprievod mestom? 

p. Galambosová – áno, sprievod mestom sa plánuje s účasťou  súboru Fringia v dobových 

kostýmoch vo štvrtok 10. 8. 2017 o 17.00 hod. 

Mgr. Kolek P. – informoval, že na kultúrne programy v amfiteátri počas GT pôjdu do predpredaja 

všetky vstupenky, eventuálne, ktoré sa nepredajú, budú k dispozícii aj v deň konania programu. 

Predpredaj sa začína od 17. 7. 2017, cena vstupenky na deň je v predpredaji 5 EUR, na mieste 7 

EUR. Program zostal nezmenený, troška sa modifikovalo len umiestnenie programov v parku, 

novinkou je prezentácia partnerského mesta Kecskemét s ich stánkom a nová zábavná atrakcia 

aquazorbing. 

Uznesenie komisie: 

Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala „Priebežnú 

informáciu o príprave XXXIII. ročníka Galantských trhov“ a berie ju na vedomie bez 

pripomienok. 

 

 

3) Vyhodnotenie činnosti komisie a aktivity členov za I. polrok 2017: 

Predseda komisie zhrnul činnosť a aktivitu členov komisie za I. polrok 2017. Vyhodnotil účasť 

členov komisie na zasadnutiach a predložil návrh na vyplatenie odmien pre členov komisie - 

odborníkov z radov občanov za I. polrok 2017 na základe ich účasti na zasadnutiach alikvotnou 

čiastkou. 

Uznesenie komisie: 

Komisia kultúry a medzimestských vzťahov  MsZ v Galante berie na vedomie „Vyhodnotenie 

činnosti komisie a aktivity členov za I. polrok 2017“ bez pripomienok a odporúča vyplatenie 

odmien pre členov komisie - odborníkov z radov občanov za I. polrok 2017 na základe návrhu 

predsedu komisie alikvotnou čiastkou, návrh tvorí prílohu zápisnice.  

 

4) Návrh plánu práce komisie na II. polrok 2017: 

Materiál bol doručený všetkým členom komisie spolu s pozvánkou. 

K predmetnému materiálu odzneli na zasadnutí komisie nasledujúce doplňujúce návrhy: 

- od mesiaca september zaradiť na každé zasadnutie komisie bod „Informatívna správa o príprave 

reprezentačného plesu mesta 2018“ 

- zaradiť do mesiaca september body: „Informatívna správa o Kronike mesta za rok 2016“ a 

„Vyhodnotenie projektov - žiadostí o dotáciu z rozpočtu mesta v oblasti kultúry na rok 2017 

predložených v zmysle Výzvy č.2/2“  

Uznesenie komisie: 

Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala „Návrh plánu práce 

komisie na II. polrok 2017 “,  po doplnení pripomienok bol plán práce jednomyseľne 

schválený, tvorí prílohu zápisnice. 

 

5) Rôzne: 

A/ 

p. Galambosová – informovala, že pri spracovaní skladačky Kultúrne leto 2017 sa tam nedostala 

informácia o príležitostnej pečiatke k 780. výročiu napriek tomu, že MsÚ posielal podklady 

Mestskému kultúrnemu stredisku. 

Mgr. Gešková – uviedla, že tam nie sú uvedené ani informácie o Pivnom festivale a Otvárací 

koncert Kultúrneho leta. 
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Komisia kultúry a medzimestských vzťahov  MsZ v Galante žiada riaditeľa MsKS Mgr. 

Koleka, aby na najbližšom zasadnutí komisie podal informáciu, prečo sa uvedené údaje  

nepodarilo dať do skladačky Kultúrne leto 2017. 

V súčinnosti s MsÚ komisia odporúča, aby boli uvedené aktivity spropagované iným vhodným 

spôsobom. 

B/ 

Mgr. Gešková – opýtala sa, či má oddelenie pripraviť novú výzvu na podanie projektov, keďže 

v rozpočte na dotácie v oblasti kultúry zostala rezerva a aký termín podania žiadostí odporúča 

komisia? 

Mgr. Kolek P. – navrhol výzvu vypísať s termínom podania žiadostí do 31. 8. 2017 a zároveň by 

bolo dobré, aby MsÚ pripravilo návrhy, ak je potrebné prípadne vydotovať niektoré mestské 

podujatia (Mikuláš, Vianoce, Nový rok a pod.) 

Prítomní členovia komisie s návrhom súhlasili. 

C/ 

Mgr. Kolek P. – kriticky hodnotil slávnostný program podujatia k 780.výročiu prvej písomnej 

zmienky o meste, z profesionálneho hľadiska bol chaotický a bolo v ňom veľa rušivých vstupov.  

Ďalej sa kriticky vyjadril ku skutočnosti, že žiadny z poslancov MsZ nedostal priestor prihovoriť sa 

k občanom. Vadí mu aj neobsadenosť divadelnej sály, pri takomto veľkom podujatí by sa to nemalo 

stať, treba nájsť spôsob, ako osloviť pozvaných. Ohľadne incidentu na nádvorí NK, ktorý išiel aj do 

médií, nechápe ako sa toto mohlo udiať. Napriek tomu sa poďakoval všetkým organizátorom za 

prípravu podujatia, ostatné bolo v poriadku. 

Opýtal sa, či boli zaslané pozvánky aj bývalým primátorom a partnerským mestám? 

p. Galambosová – áno boli zaslané všetkým partnerským mestám, zúčastnili sa len z Liptovského 

Mikuláša, pozvaní boli aj všetci bývalí primátori. 

Mgr. Maťašovský – uviedol, že on dostal pozvánku len ako riaditeľ ZUŠ, nie ako bývalý primátor-

takáto pozvánka mala ísť osobitne domov na adresu. Aj on sa kriticky vyjadril k programu, ktorý 

podľa neho nebol vhodne dramaturgicky zostavený, nehovoriac o tom, že tam dostali slovo ľudia, 

ktorí na takomto podujatí nemali vystúpiť. 

 

 

 

Termín nasledujúceho zasadnutia komisie bude spresnený pozvánkami.  

 

 

 

 

 

 

 

        Mgr. Peter Kolek v. r. 

                        predseda komisie  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Galante dňa  15. 06. 2017      
Zapísala: Eva Poláková 


